
Občinska konferenca SZDL

O ekonomski politiki
Občinska konferenca SZDL Ljubljana-Ši-

ška je na svoji zadnji seji med drugim ob-
ravnavala tudi aktualne naloge uresničeva-
nja ekonomske politike v občini in mestu
Ljubljani.

Ko so delegati občinske konference oce-
njevali nekatore podatke o uresničevanju
stabilizacijskih prizadevanj v občini in Ljub-
ljani, zlasti na osnovi sklepov, zaključkov
in usmeritev, sprejetih na zasedanju Skup-
ščine SRS v juliju letos, so ugotovili, da si-
cer v tem obdobju že lahko ugotavljamo
bolj načrtno raz^parejanje dohodka, vključno
z razporejanjem sredstev za osebne dohod-
ke, toda ne moremo mimo dejstva, da. ima
kljub dokaj visoki nominalni rasti ošebnih
dohodkov njihova realna vrednost še vedno
tendenco padan.ja, predvsem zaradi rasti živ-
ljenjskih stroškov.

Zaznavni so tudi nekateri drugi pozitivni
premiki, zlasti na področju cen. Tudi inve-
sticijska poraba se je nekoliko zmanjšala.
Prav gotovo, kot je dejala tovarišica Nuša
Kerševan, predsednica MK SZDL, ki je pri-
sostvovala seji občinske konference, je to
plod aktivnega delovanjakomisij za presojo
u,pravičenosti investicij, skladno s sprejeti-
mi uikrepi.

Delegati so na seji konference ugotovili,

da plan izvoza, ki smo ga sprejeli, ni lahko
uresničljiv. Posamezni razpravljalci pa so
zelo odločno ipoudarjali, da so aktivnosti v
nekaterih origanizacijah adruženega dela za
povečanje izvoza še vedno prepočasne, zlasti
pa niso usmerjene v dolgotrajno in načrtncr
pri-dobivanje tujih, zlasti konvertibilnih tr-
žišč.

Delegati so v zaključkih opozorili, da je
potrebno v naši vsakodnevni družbenopolitič-
ni aktivnosti več in temeljiteje seznanjati
delovne Ijudi in občane z nastalimi gospo-
darskimi problemi ter še posebej s iposle-
dicami, ki jih bo čutiti še bolj, če ne bodo
odgovorno in pravočasno izvršene naloge
in uresničeni planski cilji na področju iz-
voza blaga in storitev. Tudi ,na drugih po-
dročjih uresničevanja plana je potrebno
pripraviti vse aktivnosti, še posebej pa vse
priprave, da bi se odgovarno pripravil .plan
za naslednje leto.

Konferenca je v zakljuičkih terjala, da se
v najkrajšem času opravijo vse akoije za
podpisovanje samoupravnih sporazumov in
aneksov temeljih planov SIS materiailne
proizvodnje, v katerih gre predvsem za zdru-
ževanje sredstev za zagotavljanje normalne
rasti gospodarske infrastrukture.

Delegati so na seji opozorili tudi na dru-
ga odprta vprašanja, pomembna za nadalj-
nie uresničevanie ekonomske stabilizaciie.
Med drugim gre tudi za opazorila, da je
potrehno zagotoviti delo in socialno varnost
vsem tistim mladim ljudem, ki pri-hajajo iz
šol, da je potrebno na področju planiranja
kadrov v naslednjem obdobju storiti še
minogo več, kajti le s pravilnim usmerjanjem
kadrov laliko razrešiimo številna vprašanja
našega razvoja.

Na seji konference oboinske organizacije
SZDL so delegati razpravljali tudi o pro-
gramu samoprispevka III in programu druž-
benopolitične aktivnosti v občini za izvedbo
III. samaprispevka. V celoti so podprli pro-
gram in usmeritev, ki ju je pripravil ope-
rativni odbor za pripravo >in izvedbo III.
samoprispevka.


